
 

JAMARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

Lepi pot 6 

1000 Ljubljana 
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 https://jamarska-zveza.si 

 

 

Št. zapisnika: 11/22-24 

Ljubljana, 3. 4. 2023 

Zapisnik 11. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:15. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 10. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Občni zbor JZS 
5. Poročila in realizacija sklepov 

5.1. Poročilo predsednika 
5.2. Poročilo tajnika 
5.3. Poročilo blagajnika 
5.4. Poročilo katastra 
5.5. Poročilo JRS 
5.6. Poročilo službe za varstvo jam 
5.7. Poročilo službe za izobraževanje 
5.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
5.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
5.10. Poročilo službe za šport 
5.11. Poročilo službe za jamski turizem 
5.12. Poročila članov predsedstva 

6. Nadzorni odbor 
7. Razno 
 
Ad. 1 
Nismo sklepčni, a bomo nadaljevali s pogovorom o nujnih temah. 

Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Zapisnika zaradi nesklepčnosti ne moremo sprejeti. 

 

Ad. 3 



Nismo obravnavali. 

 

Ad. 4 

Občni zbor je mimo. Potekal je brez posebnosti. 

Ad. 5 

Predsednik: 

Pripraviti moramo programe projektov za dodatna sredstva s finančnim ovrednotenjem z Uprave za 

zaščito in reševanje in pridobiti predračune. 

Pripravlja akcije obiskov na ministrstvih, zadolženih za okolje in varstvo narave. Udeleženci z naše strani 

bi bila poleg predsednika Jure Tičar in Jana Čarga. 

RTV SLO želi posneti oddajo o onesnaženih jamah. Tudi tu mora sodelovati vodja SVJ. 

Posodobiti moramo cenik storitev, ki je že močno zastarel. 

 

Tajnik: 

Ni bilo poročila. 

 

Blagajnik: 

Ni bilo poročila. 

 

Kataster: 

Pripravili smo nov izvod baze jam za društva. Prav tako smo pripravili interno vrednotenje za preteklo 

leto in ga dostavili na IZRK. 

 

JRS: 

Ekipo s projekta v okviru Erasmusa Mundusa je ekipa JRS peljala do Doma Petra Skalarja na ogled 
prostorov. Del usposabljanj bi se lahko izvajal tam. Udeleženci so bili z obiskom zadovoljni. Julija izvemo 
za rezultat. 
Obisk pri enoti CaveSAR Španije bi bilo treba najaviti že letos, če želimo naslednje leto pripraviti skupno 
vajo. S tem bi lahko vadili tudi procedure mehanizma EU CZ. 
Člani JRS se udeležujejo tečaja za bolničarje. Začeli smo s Proteusom JRS. 
 
Varstvo jam: 

Ni bilo poročila. 

 

Izobraževalna služba: 

IZRK si želi predračun za izobraževanje za USJD. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 

Tekma v Kranju je prestavljena na julij. V Domžalah bo tekma 19. 4. v Češminovem parku. V Ajdovščini 

bo tekma 13. 5. Služba za šport želi organizatorju za tekmovanje posoditi vrv. 



 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Jamar bo menda precej zajeten, okoli 130 strani. 

 

Ad. 6 

Pripombe so podajali sproti. 

 

Ad. 7 

Trije prisotni člani predsedstva so se udeležili pogreba Janka Štamparja. 

 

Skrajni čas je za pripravo in objavo programa jamarskega kongresa. Rabimo novo osebo, ki bo resno 

delala na tem. 

 

Seja je bila zaključena ob 19:45. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


